
Erasmus+ – odborná stáž vo Viedni 

Hodnotenie žiakov 

 

Erasmus+ hodnotím pozitívne. Pracovala som v agentúre AUSTRAINING.at. Strávili sme tu 2 týždne, 

čo bola celkom dlhá doba. Väčšinu času sme trávili spolu. Vo voľnom čase sme chodili za kultúrou, 

pamiatkami... Vďaka tomu sme sa viacej spoznali, vytvorili spoločné zážitky a zlepšili si vzťahy. Prácu 

hodnotím tiež dobre. Všetci boli na nás milí a priateľskí. Naša práca väčšinou pozostávala z 

administratívnych prác. Robili sme veľa prezentácií, skenovali, laminovali, vytvárali tabuľky v Exceli, 

kontrolovali a zakladali bločky do správneho poradia. Z pobytu si zoberiem veľa pekných spomienok, 

na ktoré budem vždy rada spomínať. 

Dominika Uhrová  IV. A 

 

Odbornú stáž som absolvovala vo Volkskundemuseum s mojou spolužiačkou Markétou.  Náplňou našej 

práce bolo ukladanie bločkov, práca s Excelom, písanie recenzií na exhibíciu múzea, prekladanie 

rôznych dokumentov a poskytovanie informácií  návštevníkom múzea. Naši kolegovia boli veľmi milí, 

nápomocní a rýchlo nás prijali medzi seba. Vo voľnom čase sme navštívili veľa zaujímavých miest vo 

Viedni. Vďaka týmto výletom som sa rýchlo naučila orientovať sa a cestovať metrom vo veľkom meste. 

Pobyt vo Viedni mi priniesol veľa nových skúseností, pomohol mi získať sebavedomie v komunikácii 

po anglicky a taktiež mi umožnil lepšie sa spoznať s mojimi spolužiakmi. 

Michaela Partlová III.A 

 

Na Erasme+ vo Viedni som pracoval v agentúre AUSTRAINING.at.  Moja práca bola rôznorodá. 

Najviac som si obľúbil catering, lebo som mohol vyberať jedlo pre mňa a ostatných. Prácu som mal zo 

všetkých najbližšie, lebo agentúra sídlila v budove, v ktorej sme boli ubytovaní. Po práci sme chodili 

objavovať Viedeň. Každý deň sme mali iný program. Videli sme množstvo historických budov a 

pamiatok. Večer sme trávili čas spolu, čo nás ako kolektív zblížilo. Veľmi som si to tu užil a určite 

budem na zážitky z Viedne ešte dlho spomínať.  

Oliver Kolárik  IV.A 

 

Ísť na Erasmus+ bola veľká skúsenosť. Spoznala som krajinu, videla veľa zaujímavých pamiatok a 

taktiež sa zlepšila v jazyku. Utužil sa nám kolektív, keďže sme spolu trávili veľa času a vybudovali sme 

si kopec spoločných zážitkov, spomienok. Postupom času som sa naučila orientovať v metre a cestu do 

práce som zvládla bez problémov. Pracovala som najprv v Möbelixe a potom v agentúre 

AUSTRAINING.at.   

Lívia Lasicová III.A 

 

 Naša stáž vo Viedni začala veľmi dobre. Myslím si, že  sme mali skvelú prácu, pracovala som v agentúre 

AUSTRAINING.at. Viacerí sme sa naučili zodpovednosti a orientácii v meste. V prvý pracovný deň 

sme sa hneď dostali do pracovného režimu, zistili sme, čo ako funguje. Našou prácou bolo väčšinou 

pracovať či už v Exceli alebo v PowerPointe, kde sme pripravovali prezentácie. Tomuto pobytu som 

vďačná za to, že som mala možnosť spoznať veľa skvelých ľudí, objaviť doteraz pre mňa neznáme 

miesta, naučila som sa zodpovednosti a hlavne ako v takom veľkom meste hospodáriť s peniazmi. 

Vanessa Janíková III.A 

 

Vo Viedni som pracovala v hoteli Leonardo, ktorý sa nachádza na rušnej ulici Mariahilferstrasse. 

V hoteli som pracovala s dvomi spolužiakmi, s ktorými sme sa striedali na rôznych oddeleniach. Skúsili 

sme si prácu na recepcii, na rezerváciách, v účtovníctve hotela či prípravu meetingov. Osobne ma 

najviac zaujala práca na recepcii. Stretávala som sa s ľuďmi z celého sveta, s ktorými som komunikovala 

v anglickom jazyku. Na recepcii som sa naučila pracovať v programe Optima, v ktorom sme  evidovali 



hostí, ich príchody a odchody z hotela. Všetci kolegovia boli veľmi nápomocní a bez problémov nám 

všetko vysvetlili. Práca v hoteli mi dala veľa skúseností a utvrdila ma v tom, že práca v cestovnom ruchu 

je mi  blízka. Voľný čas som trávila so spolužiakmi. Každé poobedie sme mali iný program. Metrom 

sme jazdili po Viedni a spoznávali turistické atrakcie, ale i skryté a magické miesta. Spoznali sme 

mnoho krásnych miest. Svoju skúsenosť hodnotím ako pozitívnu a do Viedne sa určite rada vrátim! 

Radoslava Juračková IV.A 

 

Počas dvojtýždňovej stáže vo Viedni sa mi podarilo nielen preskúmať Viedeň  do hĺbky, ale aj získať 

predstavu o živote ľudí, ktorí tu bývajú. Naučila som sa využívať rôzne prostriedky mestskej hromadnej 

dopravy. Ďalej som sa zblížila so svojimi spolužiakmi. Naučila som sa tolerovať spolubývajúce, čo 

nebolo vždy úplne jednoduché. Myslím si, že si každý z nás môže povedať, že sme to všetci spolu 

úspešne zvládli. Pracovala som vo Volkskundemuseum, kde som získala cenné poznatky a skúsenosti, 

ktoré verím, že využijem aj v praxi. Práve našej práci vďačím za to, že mi pomohla osmeliť sa v 

rozprávaní po anglicky a takisto som v nej pasívne nasávala nemčinu. Erasmus+ hodnotím ako veľmi 

dobrú skúsenosť a odporučila by som ho každému, pretože prináša skúsenosti, ale aj nezabudnuteľné 

momenty. 

Markéta Vinklerová III.A 

 

Erasmus+ je veľmi dobrá skúsenosť, na ktorú nie je ľahké zabudnúť. Pobyt v zahraničí mňa naučil ako 

sa pohybovať a orientovať vo veľkom meste. Taktiež mňa naučil sa nebáť požiadať o pomoc náhodných 

ľudí. Vďaka 2 týždňovej praxi v agentúre AUSTRAINING.at som využila vedomosti práce v 

programe Excel, prezentácie v programe PowerPoint a Kahoot, laminovať certifikáty a skenovať 

dokumenty. Mali sme aj možnosť spoznávať mesto. Každý deň sme navštívili nejakú kultúrnu pamiatku. 

Na pobyt vo Viedni budem vždy spomínať len v dobrom. 

Eva Labudková III.A 

 

Počas programu Erasmus+ vo Viedni sme nazbierali množstvo spomienok a zároveň sme nadobudli 

nové poznatky a vedomosti. V agentúre AUSTRAINING.at  sme sa dozvedeli , ako funguje účtovníctvo 

v praxi, vytvárali sme prezentácie a tabuľky v Exceli, a taktiež sme zoraďovali faktúry. Okrem času 

stráveného v práci sme mali aj voľno a s kamarátmi sme prechodili Viedeň - pamiatky, parky, galérie. 

Výhodou bolo, že väčšinu múzeí sme mohli navštíviť zadarmo. Erasmus+ vnímam ako pozitívnu 

skúsenosť a vôbec neľutujem, že som sa na túto dvojtýždňovú stáž prihlásila. Naučila by som sa byť 

tolerantnejšia, otvorenejšia a zistila som, ako funguje naučená školská teória v praxi. 

Sára Smatanová III.A 

 

Bol som pridelený do firmy Möbelix, ktorá sa zaoberá predajom nábytku a rôznych iných produktov. 

Firma sa nachádzala v centre, takže cesta do práce nebola vôbec náročná. Moja hlavná náplň práce bola 

kontrolovanie počtu produktov po vrátení ich zákazníkmi a taktiež príprava produktov na odosielanie 

zákazníkom, ktorí si ich objednali cez internetový obchod. V práci som taktiež vykonával menej dôležité 

činnosti ako recyklovanie a triedenie balného materiálu, zoraďovanie výrobkov do rôznych regálov. 

Práca v Möbelixe mi ukázala, ako tieto veľké nábytkové reťazce fungujú a aj aké ťažké a komplexné je 

ich spravovať. Počas voľného času sme navštívili množstvo pamiatok vo Viedni. 

Dominik Procházka III.A 

 

Na odbornej stáži som pracoval v spoločnosti Sunflower Management GmbH & Co. KG. Táto firma sa 

zaoberá riadením mnohých hotelov v rôznych krajinách. Spolu s mojimi spolužiakmi, Adamom a 

Radkou som pracoval v "Leonardo Hotel Vienna". Na pracovisku sa mi veľmi páčilo, najmä vďaka 

príjemnému prostrediu a priateľskému kolektívu. Počas 2 týždňov strávených na tomto pracovisku som 

získal mnoho užitočných skúseností. Pracoval som na recepcií, na oddelení účtovníctva a tiež som 



pomáhal s prípravou seminárnych miestností. Naučil som sa ako spraviť check-in a check-out hostí v 

hoteli a dozvedel som sa, aké sú rozdiely medzi účtovníctvom na Slovensku a účtovníctvom v Rakúsku. 

Vo voľnom čase som navštívil mnoho pamiatok a známych miest vo Viedni. Najviac ma zaujal 

Shönbrunn a jeho krásne záhrady. Navštevoval som aj fitness centrum, ktoré sa nachádzalo neďaleko 

nášho ubytovania. Viedeň sa mi veľmi páčila a určite by som ju v budúcnosti zasa rád navštívil. 

Ján Kolúch IV.A 

 

Na mojej odbornej stáži vo Viedni som počas dvoch týždňov pracovala vo firme Austrian Baseball and 

Softball Federation. Náplňou mojej práce bolo chystať a pripravovať materiály na nadchádzajúci 

Európsky turnaj, ktorý firma organizovala. Naučila som sa  pracovať v kolektíve a požiadať o pomoc, 

keď to potrebujem. Tento dvojtýždňový pobyt sa mi veľmi páčil, priniesol mi nové skúsenosti do života, 

ktoré by som inak nezískala a vrelo túto stáž odporúčam. 

Sabína Mastihubová III.A 

 

Na odbornej stáži som pracoval 2 týždne vo firme Sunflower Management GmbH & Co. KG (Leonardo 

Hotel Vienna). Je to firma, ktorá sa zaoberá riadením hotelov. Ja som pracoval v hoteli Leonardo vo 

Viedni. Mojou hlavnou úlohou bolo pomáhať na recepcii pri ubytovaní hostí ale taktiež vypomáhať v 

účtovníctve, pri raňajkách, pri rezerváciách a pomáhať pri príprave konferenčnej miestnosti. Pobyt vo 

Viedni som si užil naplno. Bol som na rôznych prechádzkach po meste a aj na okraji mesta. Navštívil 

som rôzne pamiatky  a našiel veľa dobrých "spotov". Určite sa do tohoto mesta chcem v budúcnosti 

vrátiť. Táto odborná stáž mi dala veľa užitočných skúseností a umožnila mi sa stretnúť s veľmi milými 

ľuďmi, ktorí mi ochotne ukázali a vysvetlili moju prácu. 

Adam Konečný IV.A 

 

Moja odborná stáž prebiehala vo firme Austrian Baseball and Softball Federation.  Na pracovisku bola 

vždy veľmi príjemná a uvoľnená atmosféra, a to najmä vďaka mladému a dynamickému kolektívu. 

Cítili sme sa tu naozaj príjemne. Našou náplňou práce boli rôzne administratívne práce a najmä práca 

v programe Excel. Do práce sme cestovali metrom a električkou. Cesta nám trvala približne 45 minút. 

Na cestovanie sme si rýchlo zvykli a nemala som problém s orientáciou v meste ani vo voľnom čase. 

Voľný čas som využila na spoznávanie mesta, kultúry a jedla. Utužili sme vzťahy so spolužiakmi 

a vybudovali si nové s ostatnými účastníkmi, či s kolegami v práci. Pobyt vo Viedni mi priniesol veľa 

nových skúseností, zážitkov a spomienok. 

Veronika Zríniová IV.A 

 

Posledné 2 týždne bol Möbelix mojím pracoviskom. Pri nástupe som vykladal tovar, no svojou 

usilovnosťou, pracovitosťou a riadiacimi schopnosťami som sa dokázal vyšplhať až na vedúceho 

predajne, kde som každé ráno rozdával úlohy jednotlivým zamestnancom. Samozrejme, nebol som na 

tejto pozícii oficiálne sám, ale väčšina problémov a logistických úloh bolo prenechaných na 

mne. Medzitým som prešiel pozíciami ako skladník, no ale aj pokladník. Dostal som veľkorysú ponuku, 

stať sa zamestnancom na plný úväzok (konkrétnejšie riaditeľ pobočky), no túto ponuku som skromne 

odmietol, z dôvodu vernosti obchodnej akadémie Senica a túžbe pokračovať v štúdiu.  

Kristián Sabota III.A 

 


